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Abstract:

The purpose of this paper is to study and analyze the fundamentals of
applying the principles of governance of Takaful insurance companies, where
the concept of Takaful Insurance will be clarified. Corporate governance
standards published either by international bodies, the Islamic Financial
Services Council (IFSB) or the Accounting and Control Organization of
Islamic Finance Companies (AAOIFI) will also be clarified. Finally, some of
the most important models of corporate governance and governance in
Islamic financial firms will be presented.

Key words:  Takaful Insurance, Governance, Disclosure,
Transparency, Financial Information.
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Abstract:

Le présent document a pour objet d’¢tudier et d’analyser les bases
fondamentales de 1’application des principes de gouvernance des sociétés
d’assurance Takaful, Ou le concept de 1’assurance Takaful sera éclairci. Les
normes de gouvernance d’entreprises publiées soit par les organismes
internationaux, le Conseil des services financiers islamiques (IFSB) ou
I’Organisme de comptabilité et de controle des sociétés financieres islamiques
(AAOIFI) seront aussi ¢€lairciés. En fin, quelques mode¢les les plus importants
de la gouvernance d'entreprises et de la gouvernance dans les entreprises
financieres islamiques seront présentes.

Mots clés: Assurance Takaful, Gouvernance, Divulgation, Transparance,
Informations financiéres.
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